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SLOVO NA ÚVOD 
 

 

 

Vážení spoluobčané, 
 

vstoupili jsme do posledního roku současného volebního období. 

Osobně už v práci v obecním zastupitelstvu „kroutím“ dvacátý rok, 

a popravdě nikdy by mě nenapadlo, že kromě rozvoje obce a běžné 

obecní agendy bude třeba řešit problémy okolo pandemie či dokonce 

reagovat na něco tak děsivého, jako je válka na Ukrajině, která se nás 

bezprostředně dotýká. Naše obec se vyhlášením sbírky okamžitě při-

pojila k humanitární pomoci lidem zasaženým válkou. Jsem nesmírně 

hrdý na to, s jak velkou odezvou se sbírka setkala, a všem dárcům patří 

můj velký dík. Na sbírce jsme spolupracovali se sousední obcí Průho-

nice a s organizacemi Dům národnostních menšin v Praze a Český 

červený kříž, které pomoc uprchlíkům z Ukrajiny koordinují. Je bohu-

žel nepochybné, že tragédie Ukrajiny nabývá obrovských rozměrů a že 

naše pomoc jednou sbírkou nekončí… O aktuálních možnostech po-

moci vás budeme průběžně informovat na webových stránkách obce.  
 

 
 

Během tří dnů sbírky se na OÚ sešlo velké množství humanitární po-

moci pro Ukrajinu. 
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A co naši obec čeká v tomto roce?  

►   Hlavní stavební akcí bude rekonstrukce a přístavba sportovních 

kabin. Na konci loňského roku jsme získali stavební povolení, bylo 

vypsáno výběrové řízení na dodavatele stavby a nyní probíhá vyhod-

nocení nabídek – k našemu překvapení zájem o tuto zakázku projevilo 

11 firem.  Staveniště bude vybrané firmě předáno k 1. červnu (s ohle-

dem na rozehrané fotbalové soutěže) a ukončení stavby je plánováno 

k 30. 1. 2023, kdy objekt bude opět předán do užívání TJ Sokol Čestli-

ce. V rámci rekonstrukce dojde ve stávající části budovy k úpravě 

vnitřních dispozic, stropní konstrukce bude nahrazena betonovým mo-

nolitem a v nástavbě nadzemního podlaží vzniknou čtyři šatny, sprchy, 

WC a technická místnost se skladem. Rovněž budou upraveny přístu-

pové zpevněné plochy včetně současné terasy a v neposlední řadě zde 

bude umístěna nádrž na záchyt dešťové vody pro závlahu hřiště. 
 

 
 

►   Po zimní přestávce obnovil práce dodavatel stavby areálu pro 

sport a volnočasové aktivity s pumptrackovou dráhou mezi Mak-

rem a ulicí Polní. Vloni na podzim došlo k částečné modulaci dráhy 

a k realizaci vsakovacích objektů. Rovněž je dokončeno workoutové 

hřiště a trampolíny (vzhledem k pokračující stavbě z důvodu bezpeč-

nosti je zatím nelze využívat). Po dokončení hrubých terénních prací 

proběhne koordinace s dodavatelem altánu, lanovky a drobných prvků 

(lavičky, stojany na kola). Následně přijdou na řadu zpevněné cesty, 

a pokud vše půjde hladce, měl by být celý sportovní areál dokončen do 
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začátku letních prázdnin. Slavnostní otevření si ovšem necháme až po 

prázdninách, na začátek školy. Na podzimní měsíce je pak naplánová-

no dokončení výsadby přilehlého biokoridoru.  
 

►   Do pohybu se dává i realizace chodníku v ulici Benická, který 

propojí lokalitu za dětským hřištěm s návsí. Vybudování chodníku po-

dél silnice se značným automobilovým provozem nepochybně zvýší 

bezpečnost chodců. Součástí stavby bude veřejné osvětlení a stávající 

přechod před křižovatkou bude nasvícen. Na stavbu je vydáno staveb-

ní povolení a připravují se podklady pro splnění podmínek povolení 

stavby a výběr dodavatele.  
 

►   Vzhledem k růstu cen elektrické energie, který má významný do-

pad na rozpočet obce, jsme urychlili  dokončení výměny veřejného 

osvětlení. Některé lampy v obci sloužily i 24 let! Nová světla jsou již 

objednána a s postupnou výměnou počítáme od jara do konce léta. 

Připravujeme též výměnu svítidel v obchodní zóně v ulici Obchodní, 

Pražská a U Makra. Po dokončení této poslední etapy budeme mít 

v celé obci místo starých sodíkových světel moderní LED osvětlení, 

které výrazně ušetří finanční prostředky za elektrickou energii.  
 

►  Jistě jste zaznamenali, že stále pokračuje údržba zeleně v obci.  

Odborným řezem a zapěstováním korun mladých stromů lze předchá-

zet pozdějším razantním zásahům. A nejspíš právě díky podzimnímu 

zdravotnímu řezu nezpůsobil v naší obci silný vítr, který v průběhu 

února opakovaně zasáhl Středočeský kraj i další části republiky, větší 

škody v podobě poškozených stromů, pádu zlomených větví apod.  
 

►  V listopadu loňského roku došlo k obnově asfaltového povrchu 

v ulici Lipová (investor KSÚS Středočeského kraje). V současné době 

probíhá projednávání uzavírky, která na tuto část navazuje. Další eta-

pou bude výměna asfaltového povrchu komunikace od kruhového 

objezdu u Hornbachu až po kruhový objezd za dálničním mostem 

D1 ve směru na Dobřejovice. Součástí je i oprava dálničního mos-

tu, kde celková uzavírka potrvá téměř dva měsíce (plánovaný rozsah 

50 dnů). Ostatní části se budou realizovat v několika etapách s několi-

ka objízdnými trasami a celá akce bude mít značný dopad na veřejnou 

dopravu. Nyní probíhá intenzivní jednání o vedení linek po objízdných 
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trasách. Předběžný termín zahájení stavby je 15. 4. 2022 a její 

ukončení se předpokládá do 30. 6. 2022. Bude ovšem záležet na od-

boru dopravy, kdy vydá rozhodnutí. Sledujte prosím upřesnění termínu 

zahájení stavby na obecních webových stránkách.  
 

Z dalšího dění v obci:  

►   Ve druhém patře zdravotního střediska je prováděna rekolaudace 

prostor, v nichž by měla být otevřena ordinace klinického logopeda. 

Ve spojení se školkou a školou tuto novinku jistě mnozí rodiče uvítají.  
 

►  První výstupy z nového systému svozu komunálního odpadu 

naleznete v samostatném článku na str. 10. Díky vážení popelnic nyní 

známe skutečné množství odpadu, který občané v naší obci vyprodu-

kují. Výsledky vyhodnocujeme a podle nich se rozhodneme, jak pří-

padně svoz komunálního odpadu upravit, zatím bez zavedení platby 

pro občany.  
 

► Sledujeme rovněž ukládání odpadu ve sběrném dvoře v Dobře-

jovicích, a to podle jmenných seznamů s množstvím uloženého odpa-

du, které obec ze sběrného dvora dostává.  Z těchto seznamů je zřejmé, 

že někteří občané ukládání odpadů hrazené obcí zneužívají, proto-

že takové množství odpadu, jaké zdarma do sběrného dvora vozí, mů-

že vzniknout pouze z jejich podnikatelské činnosti. S těmito občany 

jsme zahájili jednání, a pokud upozornění na zneužívání nebude stačit, 

kvůli těmto občanům budeme nuceni přistoupit ke změně ukládání od-

padů ve sběrném dvoře a k zavedení evidence ještě před odvozem na 

sběrný dvůr.  
 

► Nepochybně jste zaznamenali, že od 1. ledna došlo k významné 

změně v linkovém vedení autobusů. Linka 385 z Opatova do Říčan 

jezdí nově po dálnici se závlekem na průhonické náměstí. Jízdní řád 

linky 328 byl přizpůsoben tak, aby obě „dálniční“ linky jezdily 

v prokladu, pokud to oběh vozidel umožnil. Po letech tak Čestlice 

znovu získaly rychlé spojení k metru po D1 v dostatečně atraktivním 

intervalu, a to opětovně i o víkendu (o výrazném zlepšení pro Nupaky 

nemluvě). Původní trasu linky 385 mezi Opatovem a Čestlicemi přes 

Šeberov, Hrnčíře a Rozkoš nahrazuje nová linka 357. Linek 363 ani 

325 se úprava nedotkla. 
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►  O krizi financování veřejné dopravy ve Středočeském kraji 

jsme vás podrobně informovali v Občasníku č. 57 z června 2021. Prv-

ním krokem bylo zdražení jízdného, k němuž došlo k 1. srpnu loňské-

ho roku, tím druhým pak Standardy dopravní obslužnosti, které zaved-

ly nový model financování za výrazné spoluúčasti obcí. Čestlice na 

novém systému, který je účinný od letošního roku, výrazně vydělaly – 

zatímco doposud jsme patřili k obcím, které platily disproporčně mno-

ho (neboť na našich bedrech historicky leželo značné břemeno podílu 

na velké části zdejších provozovaných spojů), nový systém plateb je 

výrazně férovější a rozkládá zátěž na všechny obce rovnoměrně 
podle složitých výpočtů. Jsme tak jedna z mála obcí, jimž se nákla-

dy citelně snížily – roční úspora bude činit cca 1,7 mil. Kč. 
 

Závěrem mi dovolte vyjádřit naději, že utrpení Ukrajiny co nejdříve 

skončí. A že jakkoli se tímto válečným konfliktem náš svět promění, 

společenský a kulturní život v naší obci se po dvou letech s covidem 

zase obnoví a ožije. Těším se na setkání s vámi na tradičních obecních 

akcích v tomto roce.  

Martin Diviš, starosta 

 

 

 
 

 

TÉMA DNE 
 

 

Odpady v Čestlicích v roce 2021 
 

Čestlický občasník č. 57 z loňského června přinesl informaci o novém 

zákoně o odpadech č. 541/2020 Sb., který nás směřuje ke změnám 

v odpadovém hospodářství, zejména ke snížení množství komunálního 

odpadu a minimalizaci jeho skládkování. 
 

Článek informoval nejen o tom, k jakým změnám v odpadovém hos-

podářství dochází a jaký by měl být náš cíl, ale také o odpadovém 
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hospodářství v obci v letech 2016–2020, tj. o množství vyprodukova-

ných odpadů v jednotlivých komoditách a o finančních nákladech obce 

na jejich likvidaci.  
 

V grafu níže naleznete informaci o složení a množství odpadu, které 

bylo v obci zlikvidováno v roce 2021. Celkem jsme za tento rok v naší 

obci vytvořili 429 tun odpadu. 

 

 
 

Díky společnosti EKO-KOM, která se zabývá provozem systému tří-

dění a využití odpadu a v rámci své činnosti se stará o třídění 

a recyklaci plastů, skla, papíru, nápojových kartonů, kovů a dalších 

využitelných materiálů, vidíme, že se domácí třídění vyplácí. Platí, že 

čím více odpadu vytřídíme, tím více peněz se nám vrátí zpět do 

obecního rozpočtu. Jen za rok 2019 jsme za zpětný sběr odpadu zís-

kali 133 922 Kč, v roce 2020 to bylo 164 376 Kč a za rok 2021 se nám 

vrátilo 238 207 Kč. Třídění odpadů našimi občany tedy významně 

pomáhá navracení finančních prostředků do obecního rozpočtu a záro-

veň omezování produkce komunálního odpadu.  
 

Jen pro úplnost: v roce 2021 bylo na likvidaci odpadů vynaložen 

1 056 795 Kč, což činí náklad cca 1 500 Kč na obyvatele. 
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Pro lepší představu poslouží grafické znázornění rozložení likvidova-

ného odpadu, z něhož je patrné, že zde stále máme rezervy a že je za-

potřebí množství komunálního odpadu dále snižovat. 
 

 
 

Naším cílem by mělo být vytřídění maximálního množství jednotli-

vých složek odpadu, a to hlavně ze dvou důvodů: 1) likvidace jednot-

livých složek odpadu je levnější než to, co zůstane v černé nádobě na 

směsný odpad; 2) tříděný odpad lze využívat k dalšímu zpracování. 
 

To, jak se bude v naší obci odpadovému hospodářství dařit, záleží tedy 

na každém z nás. Děkujeme všem, kdo svůj odpad třídí! 

Jana Zemanová, místostarostka 

     
 
 

Svoz váženého komunálního odpadu  
 

Na základě výstupů za leden a únor letošního roku můžeme nabídnout 

první vyhodnocení svozu komunálního odpadu prostřednictvím 

nového systému čipovaných popelnic.  
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Nejprve čísla – za první dva měsíce provozu bylo z našich domácností 

vyvezeno skoro 24 tun komunálního odpadu, což představuje kolem 

2,7 tuny týdně. 
 

Nový systém je v tuto chvíli nastaven tak, že obec hradí skutečné 

množství váženého komunálního odpadu, a to v částce 1 650 Kč za tu-

nu, ale nově platí i za manipulaci s každou odpadovou nádobou. 

Manipulační poplatek za popelnicí 120 l činí 18 Kč a za popelnici 

240 l je to 28 Kč. Částku za manipulaci s odpadovou nádobou obec 

platí bez ohledu na množství odpadu, které je v popelnici připra-

veno ke svozu.  
 

Koláčový graf přehledně znázorňuje,  kolik procent popelnic je zapl-

něno v určité váhové kategorii.  
 

 
 

Z grafu například vyplývá,  že kolem 25 % popelnic se zpravidla vů-

bec nevyváží a z přehledů je zřejmé, že svědomití třídiči odpadů dávají 

popelnici k vývozu po třech týdnech. Početnou skupinu (37 %) ovšem 

tvoří popelnice, které jsou v týdenním svozovém cyklu naplněny rela-

tivně malým množstvím odpadu (do 10 kg), nicméně každý týden jsou 

připraveny ke svozu, tak jak jsme na to celá léta zvyklí. Když je ale 

vysypána popelnice 240 l s 5 kg odpadu, poplatek za manipulaci s ná-
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dobou převažuje nad poplatkem za vyvážený odpad, a to v poměru 

28 Kč (manipulace) ku 8 Kč (cena za 5 kg odpadu). Celkově tak 

v současné době částka za manipulaci s nádobami převyšuje část-

ku za svezený odpad! 
 

Tato skutečnost by měla být inspirací k tomu, aby se každý z nás za-

myslel nad svým domácím odpadovým hospodářstvím. Dělá moje 

rodina maximum pro to, aby produkovala co nejméně komunálního 

odpadu, například důkladným tříděním? A pokud ano a množství ko-

munálního odpadu z mé domácnosti je nízké, nestálo by za úvahu při-

pravovat svoji popelnici k vývozu méně často? Změna našeho cho-

vání pomůže šetřit nejen naše obecní finance, ale omezením produkce 

komunálního odpadu (a veškerého odpadu vůbec) šetříme především 

přírodu. 

Jana Zemanová, místostarostka 
 

 

 
 

CO BY VÁS MOHLO ZAJÍMAT 
 

 

Poděkování obci Čestlice  

za pomoc obcím na Moravě  

 
Vážený pane starosto, 
 

jménem Sdružení místních samospráv ČR bych ráda Vám osobně 

i Vašim spoluobčanům poděkovala za to, že jste se darem 500 000 Kč 

zapojili do projektu finanční pomoci obcím, které v loňském roce 

zasáhlo ničivé tornádo. Vlna solidarity, kterou tato kalamita vyvolala 

mezi samosprávami, překvapila nás i obdarované obce. Osobně musím 

říci, že jsem na akceschopnost a velkorysost našich obcí, kterou 

v takové chvíli projevily, nesmírně hrdá. 
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Postiženým obcím jsme začátkem října předali práva k nakládání 

s transparentními účty, na nichž se během léta shromažďovala finanční 

pomoc od stovek obcí z celé ČR. Celkem se díky solidaritě samospráv 

podařilo získat 49 837 317 Kč, které mohou obce využít na řešení 

škod způsobených živelnou katastrofou dle svého vlastního uvážení, 

podle priorit každé z nich. 
 

Výše uvedená finanční pomoc byla mezi obce z rozhodnutí samotných 

dárců rozdělena následovně: Hrušky – 8 511 600 Kč; Lužice – 

5 673 623 Kč; Mikulčice – 6 233 872 Kč; Moravská Nová Ves – 

070 220 Kč; Kryry (Stebno) – 3 294 703 Kč; Hodonín (Pánov) –  

2 405 853 Kč; Hodonín (Bažantnice) – 2 251 789 Kč; Týnec – 

3 252 765 Kč; Tvrdonice –  2 889 520 Kč. 
 

Na konci roku 2021 došlo i k rozdělení prostředků z nepojmenovaného 

účtu, který nebyl určen konkrétně žádné z postižených obcí. Rada 

SMS ČR rozhodla, že celková částka ve výši 8 253 369 Kč bude roz-

dělena mezi pět nejpostiženějších obcí: Hrušky, Lužice, Moravská 

Nová Ves, Hodonín a Mikulčice. Velmi si vážíme velkorysého gesta 

obcí Kryry, Týnec a Tvrdonice za to, že rozdělení financí z tohoto účtu 

ponechaly právě nejpostiženějším obcím. 
 

S vedením postižených obcí jsme v kontaktu a ráda bych Vám tlumo-

čila i jejich díky a upřímnou vděčnost. Jak si jistě umíte představit, ve 

všech obcích přišly peníze vhod a již nyní jsou vynakládány na projek-

ty obnovy. Od všech obdarovaných máme informace o tom, na co pro-

středky z projektu využívají. Jen pár příkladů: V Hruškách finance 

použili na opravu střechy, výměnu oken ZŠ a opravu střechy tělocvič-

ny. V roce 2022 bude ve škole následovat oprava fasády a výměna 

podlah (původní parkety poničené vodou byly jen vyspraveny, aby 

mohla škola fungovat), opravena byla střechy kostela sv. Bartoloměje, 

jehož vlastníkem je obec. Moravská Nová Ves má nyní opravené 

zdravotní středisko, MŠ, jednu budovu ZŠ pro 2. stupeň, finance byly 

použity i na úpravu veřejného prostranství. Lužice hlásí, že mají opra-

veno veřejné osvětlení, rozhlas, zaplatili za odklízení odpadu a zeleně. 

Obec staví nové zdravotní středisko, staré se na základě rozhodnutí 

statika muselo zbourat. V Mikulčicích budou peníze použity na opra-



14 

 

 

vu klubovny pro děti, opravu střech ZŠ, MŠ, kulturního domu a spor-

tovní haly. V Hodoníně peníze pomohly s opravou sportovní haly, 

psího útulku, ZOO, základní školy i s opravou městských bytových 

domů. Tvrdonice po tornádu bývalou budovu školy přestaví na ko-

munitní centrum (nyní je škola po akutní opravě – tj. výmalba a poří-

zení interaktivní tabule, slouží i dětem z Hrušek). Dále finance použili 

na výsadbu zeleně, která nahradí tu, jež byla ze 2/3 zničena, např. li-

pová alej. V Týnci použili prostředky na opravu zdravotního střediska 

a služebny městské policie. Část peněz navíc rozdělili mezi postiženěj-

ší obce (Hrušky, Mikulčice, Lužice, Hodonín, Moravská Nová Ves – 

tam má Týnec matriční úřad, do místní školy, která byla zničena, cho-

dí i týnecké děti). Ve Stebně připravují projekty obnovy místní návsi, 

veřejné zeleně v centrální části obce a opravu hřbitovní zdi. 
 

Dovolte, abych Vám závěrem ještě jednou poděkovala, že jste se do 

našeho projektu „Obec obci“ zapojili. Věřím, že solidarita mezi samo-

správami a lidmi je něco, co nás dokáže přenést i přes nečekané tragé-

die. A že naše dobré skutky se nám vrátí, byť často oklikou. S úctou  

Eliška Olšáková, předsedkyně Sdružení místních samospráv ČR 
 
 

 

 

 

Projekt na obnovu a rozvoj  

     Průhonického parku  
 
V současné době v Průhonickém parku probíhají stavební a arboris-

tické práce v rámci Integrovaného regionálního operačního programu 

Průhonický park – obnova, rozvoj a oživení památky UNESCO. Cílem 

projektu je obnovit jedinečnou krajinářskou kompozici, zajistit bez-

pečnost u přestárlých stromů, opravit cesty i drobné historické stavby. 

Na celkový výsledek se mohou návštěvníci těšit již v prosinci 2023. 
 

„Porosty stromů představují naprosto dominantní prvek prostorové 

struktury parku,“ říká Jiří Šmída, vedoucí Správy Průhonického parku 
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„Její celková výměra činí téměř 100 hektarů a je zde evidováno při-

bližně 12 tisíc jednotlivých stromů. Vzhledem ke stáří parku ale do-

chází k postupnému dožívání některých stromů, a to jak v porostech, 

tak u solitérních a kompozičně významných jedinců. V současné době 

je v alarmujícím stavu více než 17 % porostů a 70 % z nich potřebuje 

pěstební zásah. Nutné ošetření vyžaduje i velké množství stromů, pře-

devším podél cest. Pokud bychom situaci neřešili, postupem času by 

došlo k rozpadu původní krajinářské kompozice. Jsme rádi, že jsme 

díky tomuto projektu získali prostředky na oživení porostů, udržení 

kompozice a zajištění provozní bezpečnosti. Věřím, že to vše bude mít 

vliv na spokojenost našich návštěvníků.“ 
 

 
 

Obnova původní krajinářské kompozice a zajištění bezpečnosti u stá-

vajících přestárlých nebo jinak narušených jednotlivých stromů a po-

rostů není jediným cílem projektu. V průběhu dvou let dojde také k re-

konstrukci cest nejen hlavních návštěvnických okruhů, dále ohradních 

zdí a v neposlední řadě i drobných historických staveb, které se 

v parku nacházejí.  Proběhnou zde zahradnické práce jako úpravy prů-

hledů, výsevy nových trávníků, výsadba nových stromů a tisíců cibu-

lovin. Návštěvníci se mohou těšit také na nové expozice 

v rekonstruovaných objektech České chaloupky, Rybárny a Wachhau-

su a na nový informační systém.  
  
Více informací o projektu na http://www.pruhonickypark.cz/. 

tisková informace  BÚ AV ČR (redakčně kráceno)  
 

http://www.pruhonickypark.cz/
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Návštěva senátora Hraby v Čestlicích 
 

Dne 23. února navštívil Čestlice senátor JUDr. Ing. Zdeněk Hraba, 

Ph.D. (STAN). Pan senátor během svého mandátu navštěvuje všechny 

obce svého volebního obvodu (41-Benešov), do kterého patří i naše 

obec. Zatímco dřívější senátoři pocházeli ze vzdálenějších konců roz-

lehlého obvodu, Zdeněk Hraba je jakožto obyvatel (a zastupitel) Říčan 

dobře obeznám se situací obcí za hranicemi Prahy a dobře zná i naši 

obec (na jejímž fotbalovém hřišti fandí hostujícímu týmu svého syna).  
 

Na jednání se zastupiteli byl pan senátor se-

známen s aktuálními problémy Čestlic – ať 

už jde o problematiku územního plánu (na 

fotografii před ÚP Čestlice), o vztahy s ko-

merční zónou, o plánovanou výstavbu, pro-

blémy s hlukem z dálnice či aktuální úvahy 

o výstavbě nové základní školy. Zatímco 

třeba intenzivní automobilová doprava je pro 

mnoho obcí v pásu kolem Prahy podobně tí-

živá, v jiných záležitostech jsou Čestlice velmi specifické – ať už jde o 

charakter zástavby či o fakt, že oproti většině obcí řešíme školskou 

kapacitu v předstihu a nikoli pod tlakem akutního nedostatku míst jako 

jinde. Mluvili jsme též o strategickém záměru Středočeského kraje na 

výstavbu příměstských tramvajových tratí, k němuž má obec velmi re-

zervovaný postoj. Coby právník byl pan senátor informován též o pro-

běhlém sporu o změnu územního plánu, který skončil u Ústavního 

soudu a může být chápan jako precedens pro mnohé obce, o čemž 

jsme vás na stránkách minulých Občasníků podrobně informovali. 
 

Po nedávné návštěvě náměstka hejtmanky Jiřího Snížka (Piráti) mů-

žeme konstatovat, že zájem našich reprezentantů z vyšších pater poli-

tiky o naši obec vítáme. Věříme, že předávání našich praktických zku-

šeností z řízení obce (s malým zastupitelstvem a aparátem, ale velkou 

agendou) pomůže politikům na kraji a v Parlamentu v odpovědnějším 

rozhodování, jehož důsledky pak mnohdy dopadají právě na komunál-

ní politiky a na občany. 

Matouš Vanča, zastupitel 
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ZPRÁVY ZE ZASEDÁNÍ 

ZASTUPITELSTVA OBCE 
 

Zápisy ze zasedání zastupitelstva obce v úplném znění naleznete na 

www.cestlice-obec.cz v sekci Obecní samospráva. 
 

 

Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 24. listopadu 2021 
 

Přítomni: Diviš Martin, Dvořák Aleš, Nováková Ivana, Síleš Petr, Ša-

ššák Jan, Vanča Matouš, Zemanová Jana 

Omluveni: Dobiáš Bohdan 

Neomluveni: Mrzena Přemysl 

Ověřovatelé zápisu: Dvořák Aleš, Šaššák Jan 
 

Finance a majetek 

 ZO vzalo na vědomí finanční zprávu 10/2021 – přednesl starosta 

Martin Diviš.  

 ZO schvaluje smlouvu na poskytnutí finančního příspěvku z roz-

počtu obce Nupaky na neinvestiční výdaje související s provozem 

ZŠ a MŠ Čestlice ve výši 3 500 Kč za žáka ve školním roce. Hla-

sováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje uzavření dodatku ke smlouvě se společností Agora 

s.r.o – navýšení ceny za ukládání bioodpadu z 330 Kč na 400 Kč 

bez DPH za tunu s platností od 1. 1. 2022. Hlasováno: pro 7, proti 

0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti pro společnost PRE 

distribuce a.s. na umístění a provozování součásti distribuční sou-

stavy na pozemku p. č. 275/4 v k. ú. Křeslice za cenu 1 750 Kč bez 

DPH. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO souhlasí s uložením finančních prostředků ve výši 51 mil Kč 

na roční termínovaný vklad u ČSOB dle návrhu finanční komise 

(převod v rámci jedné bankovní instituce). Hlasováno: pro 7, proti 

0, zdržel se 0 

http://www.cestlice-obec.cz/
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 ZO pověřuje starostu jednáním o spolupráci s obcí Dobřejovice 

ve věci možnosti výstavby nové základní školy, jejího umístění 

a řešení financování formou dotace. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdr-

žel se 1 (Dvořák) 

 ZO neschválilo záměr na rozšíření obchodních ploch společnosti 

XXX Lutz s parametry vyžadujícími změnu územního plánu. Hla-

sováno: pro 0, proti 6, zdržel se 1 (Diviš) 
 

Různé: 

 ZO vzalo na vědomí výroční zprávu o činnosti ZŠ a MŠ Čestlice 

za školní rok 2020/2021 – předložil ředitel školy P. Svoboda. 
 

Diskuze: 

 Starosta informoval ZO o stavu projednávání změny č. 4 ÚP – čeká 

se na vyjádření krajského úřadu.  
 

 
Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 15. prosince 2021 
 

Přítomni: Diviš Martin, Dobiáš Bohdan, Nováková Ivana, Šaššák Jan, 

Vanča Matouš, Zemanová Jana 

Omluveni: Dvořák Aleš, Síleš Petr 

Neomluveni: Mrzena Přemysl 

Ověřovatelé zápisu: Dobiáš Bohdan, Nováková Ivana 
 

Finance a majetek 

 ZO vzalo na vědomí finanční zprávu 11/2021 – přednesl starosta 

Martin Diviš.  

 ZO schvaluje úpravu ceny vodného na 31,59 Kč a stočného na 

55,66 Kč od 1. 1. 2022 – celkové navýšení ceny je o 5,50 Kč/m3 

včetně DPH. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 5. Hlasováno: pro 6, proti 0, 

zdržel se 0 

 ZO schvaluje rozpočet obce na rok 2022. Hlasováno: pro 6, proti 

0, zdržel se 0 

 ZO pověřuje starostu obce kompetencemi k provádění jednotli-

vých rozpočtových opatření v následujícím rozsahu: 
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a)  změny rozpisu rozpočtu v rámci jednotlivých položek 

b)  výdaj do výše 200 000 Kč nutný k zajištění chodu obce 

c)  úhrady pokut či penále z rozhodnutí nadřízených orgánů a do-

hledů a další výdaje, kdy schválení má formální charakter a je 

nezbytné, protože musí být realizováno nezávisle na vůli obce. 

O změnách rozpočtových opatření bude starosta zastupitele infor-

movat na nejbližším zasedání zastupitelstva. Hlasováno: pro 6, pro-

ti 0, zdržel se 0 

 Starosta seznámil ZO s plánem inventur majetku obce Čestlice 

a veřejnoprávních kontrol v ZŠ a MŠ Čestlice, TJ Sokol Čestlice 

a souboru Vonička a byly jmenovány tři inventurní komise, které 

zahájí činnost 16. 12. 2021. 

 ZO souhlasí s převodem movitého majetku na příspěvkovou or-

ganizaci ZŠ a MŠ Čestlice. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje uzavření dodatku č. 4 smlouvy se společností Profa 

autodoprava s.r.o., provozující sběrný dvůr Dobřejovice na 

úpravu ceníku vybraných surovin pro rok 2022. Hlasováno: pro 

6, proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje uzavření smlouvy o zajišťování a financování do-

pravní obslužnosti se Středočeským krajem. Hlasováno: pro 6, 

proti 0, zdržel se 0 
 

 

 

Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 26. ledna 2022 
 

Přítomni: Diviš Martin, Dobiáš Bohdan, Dvořák Aleš, Nováková Iva-

na, Síleš Petr, Vanča Matouš, Zemanová Jana 

Omluveni: Šaššák Jan 

Neomluveni: Mrzena Přemysl 

Ověřovatelé zápisu: Síleš Petr, Vanča Matouš 
 

Finance a majetek 

 ZO vzalo na vědomí finanční zprávu 12/2021 – přednesl starosta 

Martin Diviš.  

 ZO schvaluje střednědobý výhled rozpočtu na období 2023–

2025. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
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 ZO schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného bře-

mene a dohodu o umístění stavby pro ČEZ Distribuce, a.s., na za-

řízení distribuční soustavy na pozemku p. č. 371/32 v k. ú. Čestlice 

za cenu 1 506 Kč bez DPH. Hlasováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného bře-

mene a dohodu o umístění stavby pro ČEZ Distribuce, a.s., na za-

řízení distribuční soustavy umístěné na pozemku  p. č. 171/16 

v k. ú. Čestlice za cenu 1 000 Kč bez DPH. Hlasováno: pro 7, proti 

0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje smlouvu o zřízení věcného břemene služebnosti na 

inženýrské sítě (vodovod, splašková a dešťová kanalizace) a pro 

stezku a cestu (komunikaci)  pro obec Průhonice na pozemku  p. č. 

440 a 473 v k.ú. Čestlice za cenu 34 170 Kč bez DPH. Hlasováno: 

pro 7, proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje vyhlášení veřejné zakázky na projekt „Rekon-

strukce a přístavba sportovních kabin“ objektu čp. 195 

v majetku obce dle návrhu Bízek Projekt s.r.o. Hlasováno: pro 5, 

proti 1 (Zemanová), zdržel se 1 (Vanča) 

 ZO schvaluje výběr ekonomicky nejvýhodnější nabídky na ve-

řejnou zakázku „Sportovní areál Čestlice – Lanovka, altán 

a drobné prvky“ – dodavatel Hřiště pod Květinou, s.r.o za celko-

vou nabídkovou cenu 558 131,55 Kč bez DPH. Hlasováno: pro 7, 

proti 0, zdržel se 0 

 ZO bere na vědomí rozpočtové opatření č. 6/2021 přijaté 

v prosinci 2021 v pravomoci starosty.  

 ZO bere na vědomí zprávu kontrolního výboru za období 

07–12/2021 – přednesl Matouš Vanča.  

 ZO schvaluje uzavření memoranda mezi obcí Čestlice 

a obcí Dobřejovice o spolupráci na zajištění plnění povinné 

školní docházky pro žáky z obou obcí po dobu spolupráce na 

realizaci výstavby nové svazkové ZŠ na území obce Čestlice. 
Hlasováno: pro 5, proti 0, zdržel se 2 (Dobiáš, Dvořák) 

 ZO schvaluje vnitřní předpis aktualizující podmínky poskytování 

příspěvku na stravování zaměstnanců OÚ. Hlasováno: pro 7, proti 

0, zdržel se 0 
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 ZO schvaluje dodatek č. 7 ke smlouvě o sběru, přepravě a od-

straňování odpadu se společností AVE – nová cena za vývoz 

sběrné nádoby a odpadu s ohledem na nově zavedený systém vývo-

zu; současně dochází k navýšení paušální ceny svozu separované-

ho, nebezpečného a velkoobjemového odpadu. Hlasováno: pro 7, 

proti 0, zdržel se 0 
 

 

Ze zasedání ZO Čestlice  

dne 23. února 2022 
 

Přítomni: Diviš Martin, Dobiáš Bohdan, Dvořák Aleš, Nováková Iva-

na, Síleš Petr, Šaššák Jan (příchod v 18.40 hod.), Vanča Matouš, Ze-

manová Jana 

Neomluveni: Mrzena Přemysl 

Ověřovatelé zápisu: Dvořák Aleš, Síleš Petr 
 

Finance a majetek 

 ZO schvaluje smlouvu o zřízení služebnosti inženýrské sítě mezi 

OC Spectrum, s.r.o. a obcí Čestlice na uložení  podzemního kabe-

lového vedení a sloupů světelné signalizace křižovatky-semaforu 

na pozemcích p. č. 105/46, 105/49 a 105/205 v k. ú. Čestlice. Hla-

sováno: pro 7, proti 0, zdržel se 0 
 

V 18.40 hod. se dostavil Jan Šaššák. 
 

 ZO schvaluje smlouvu o smlouvě budoucí o zřízení věcného 

břemene a dohodu o umístění stavby – Průhonice, Říčanská, pře-

ložka NN pro ČEZ Distribuce, a.s., na zařízení distribuční soustavy 

umístěné na pozemku p. č. 473 v k. ú. Čestlice za cenu 1 000 Kč 

bez DPH. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje rozpočtové opatření č. 1/2022. Hlasováno: pro 8, 

proti 0, zdržel se 0 

 ZO schvaluje nákup osvětlení na výměnu zastaralého uličního 

osvětlení obce od společnosti Teslux Lighting, s.r.o. za cenu dle 

nabídky ve výši 689 420 Kč bez DPH. Hlasováno: pro 8, proti 0, 

zdržel se 0 
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 ZO schvaluje uzavření dohody o vytvoření společného školského 

obvodu mezi obcí Čestlice a Dobřejovice, jehož činnost vykonává 

ŽŠ a MŠ Čestlice. Hlasováno: pro 6, proti 0, zdržel se 2 (Dobiáš, 

Dvořák) 

 ZO vydává na základě příslušného zákona obecně závaznou vy-

hlášku „Stanovení školského obvodu základní školy“. Hlasováno: 

pro 6, proti 0, zdržel se 2 (Dobiáš, Dvořák) 

 ZO schvaluje dodatek č. 1 ke smlouvě na poskytnutí finančního 

příspěvku z rozpočtu obce Dobřejovice na neinvestiční výdaje 

související s provozem ZŠ a MŠ Čestlice. Hlasováno: pro 6, proti 

0, zdržel se 2 (Dobiáš, Dvořák) 

 ZO souhlasí s vyúčtováním linek PID a úhradou ztrát za rok 

2021 ve výši 426 221,52 Kč. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0 

 ZO souhlasí s přesunem volných finančních prostředků obce na 

úročené termínované vklady u KB a ČSOB dle návrhu finanční-

ho výboru. Hlasováno: pro 8, proti 0, zdržel se 0 
 

Diskuze: 

 Informace o probíhajících investičních akcích 

 Informace o uzávěře exitu 8 – oprava mostu a okružních křižovatek 
 

Termín příštího zasedání je 23. 3. 2022 v 18 hod. v zasedací místnosti 

obecního úřadu. 
 
 

 
 

 

 

CO SE V OBCI DĚJE 
 

Zprávy z Rodinného centra Čestlík 
 

Po velmi úspěšných podzimních a předvánočních 

akcích a po covidovém útlumu opět s nadšením 

plánujeme akce pro děti, dospělé i celé rodiny. 
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Letošní Mezinárodní den žen jsme oslavili společným tvořením jar-

ních věnců na dveře či na stůl. Na sobotu 30. dubna  připravujeme ve 

spolupráci s obcí, s TJ Sokol Čestlice a s hasiči čarodějnické řádění 

pro malé i velké. 
 

Na letní prázdniny jsme připravili tři termíny příměstských táborů 

s všeobecným a sportovním zaměřením pro děti od 5 let. Velmi nás 

potěšilo, že tábory byly během několika málo dní zcela zaplněny. Je to 

pro nás vlastně taková pochvala za loňskou dobře odvedenou práci, ale 

zároveň i závazek pro rok letošní.  
 

Na druhou polovinu roku máme zatím naplánované dvě akce, které už 

si můžete zapsat do kalendáře –  v neděli 30. října chystáme straši-

delnou stezku s překvapením a na sobotu 3. prosince tradiční pu-

tování za andělským světlem, aneb mikulášskou nadílku trochu jinak. 
 

Aktuální dění v RC Čestlík a chystané akce můžete sledovat na našem 

fb nebo na www.cestlik.cz 

za tým RC Čestlík Kateřina Dobiášová 
 

 

 

 

 Milí Čestličáci, 
  
covid je tu stále mezi námi a ke starostem, kolik zaplatíme 

za plyn a elektřinu, se přidala válka za našimi humny... 

Přiznávám, že jsem váhala, zda je v této pochmurné době 

vhodné připravovat akce a pořádat nějaké aktivity. Nicméně jaro klepe 

na dveře a je potřeba si zlepšit náladu. A tak ve středu 6. dubna bu-
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deme s dětmi malovat na hrníčky a 18. května se sejdeme v kavár-

ně Union v obvyklém čase 18.00 hod. V červnu bych ráda uspořádala 

výstavu pro děti, jejíž téma bude překvapením. 
 

Děkuji všem, kdo stále chodí do knihovny – v  lednu  přišlo v jednom 

odpoledni 41 čtenářů! Knihovní fond stále obnovuji, takže v knihovně 

najdete vždy něco zajímavého a nového. 
 

Sledujte stránky knihovny www.knihovnacestlice.webk.cz, kde najde-

te podrobnější informace k akcím a samozřejmě také obecní vývěsky. 

Poznamenejte si prosím, že 11. května bude knihovna z důvodu do-

volené uzavřena. 

vaše knihovna a knihovnice Jitka 
 

⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ 

 
 

 

 

 
 

Čestlický fotbal v jarním dresu 
 

Začal březen a s tím spojený přesun naší mládeže zpátky na domácí 

pažit v Čestlicích. Přes zimní měsíce se naše naděje pilně připravovaly 

v tělocvičnách, nafukovacích halách nebo na venkovních hřištích 

s umělou trávou. Jak poctivě se všechny děti připravovaly, to ukazují 

výsledky turnajů, zápasů a zimních lig, kde naše kategorie zanechávají 

velmi dobrou vizitku a dělají čestlickému fotbalu a obci Čestlice velmi 

dobrou reklamu. Je jasné, že nejsme na takové úrovni, abychom vždy 

jen vyhrávali (i poslední někdo být musí ). ALE: Pokud se starším 

žákům povedlo skončit v dlouhodobé zimní lize na 2. místě z devíti 

týmů…, pokud se mladším žákům nedávno podařilo vyhrát velmi dob-

ře obsazený turnaj v Říčanech (turnaj před tím 2. místo)…, pokud se 

starší přípravka statečně „pere“ s vrstevníky staršími o rok či dva 

a herně zas tak nepropadá…, pokud má mladší přípravka ze svých tur-

http://www.knihovnacestlice.webk.cz/
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najů kompletní sbírku 1., 2. a 3..místa…, pokud minipříravka a školič-

ka na svých turnajích nastřílely stovky gólů…, to vše za skvělé podpo-

ry jejich trenérů a rodičů – tak se zkrátka přiznáváme, že jsme na naše 

děti pyšní a věříme, že se fotbal v Čestlicích ubírá správným směrem. 
 

Možná zní toto hodnocení příliš lichotivě a pochvalně. Ale s ohledem 

na uplynulé covidové období, kdy trénovat, scházet se a radovat se 

z fotbalu opravdu nebylo jednoduché, je na čase si fotbalovou 

a sportovní radost opět zplna užívat a být hrdí na to, že jsme úspěšní. 

V kontextu událostí válečné tragédie na Ukrajině, kdy přemýšlíme, co 

nás vlastně čeká a kam až to všechno může zajít, je bezprostřední ra-

dost dětí a jejich sportovní úspěchy tou nejlepší náplastí na naši duši. 
 

A co čeká čestlický fotbal? Během jara se oba naše žákovské týmy 

poperou o co nejlepší výsledek ve skupinách o titul okresního přeboru, 

kam nás dostaly výsledky z podzimní části. U kategorií přípravek na 

rozdělení stále čekáme, určitě však i naše mladší děti mohou na jaře 

očekávat kvalitní zápasy a natěšené soupeře.  
 

Také A tým mužů po náročném podzimním tažení, kdy 5. místo s mi-

nimálním bodovým odstupem od 1. místa bylo od nováčka v soutěži 

milé překvapení, si během prosince a ledna mírně odpočinul, aby bě-

hem února opět začal nabírat potřebný tréninkový režim. O posledním 

únorovém víkendu proběhlo v domácích podmínkách krátké víkendo-

vé soustředění, na které navážou další tréninky a přátelské utkání. Již 

27. března nás čeká první mistrovský zápas na horké půdě v Březí. 

 

Všechny naše fanoušky srdečně zveme na zápasy a turnaje naší mlá-

deže, které v domácích podmínkách v rámci nedělních odpoledních 

zápasů doplní i náš A tým mužů – určitě se bude na co se dívat! 😊  

 

Pokud vše dobře dopadne, jaro 2022 (do konce května) je posledním 

obdobím, kdy budeme využívat stávající zázemí sportovních kabin. 

Během letních a podzimních měsíců zde proběhne rekonstrukce a ná-

stavba, jejímž cílem je prostorové rozšíření a zlepšení zázemí pro náš 

klub. Upravené prostory ovšem pochopitelně nebudou sloužit jen pro 

fotbalisty, ale také pro širokou veřejnost v rámci tradičních kulturních 
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akcí na fotbalovém hřišti. Na tuto změnu se již velmi těšíme, protože 

s ohledem na množství fotbalistů v  TJ Sokol Čestlice (včetně dětí 

a dospělých jsme na počtu 120!) je opravdu zapotřebí. Velmi děkuje-

me obci Čestlice a všem zastupitelům, kteří podporují náš klub a naši 

sportovně společenskou činnost. Všichni totiž věříme, že to má smysl! 

za  TJ Sokol Čestlice Mirek Doksanský 
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FOTBALOVÉ FOTOALBUM 
 

          školička 

 
 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

                         minipřípravka          

 

 mladší přípravka          starší přípravka 
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FOTBALOVÉ FOTOALBUM 

 
 

 

                                   

                    starší žáci 

  mladší žáci 

 

 
 

 

⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ ⚽ 
 

POZNAMENEJTE SI 

DO KALENDÁŘE 
 

Jarní setkání seniorů  
 

Když jsme kvůli covidu loni před Vánocemi odpískali tradiční setkání 

seniorů, slíbili jsme, že posezení rozhodně nerušíme, jen přesouváme 

na jaro – a tento slib plníme. Zveme občany Čestlic, kteří dovršili 

60 let věku, aby v doprovodu jednoho rodinného příslušníka přijali po-

zvání ve čtvrtek 31. března od 17 hodin do restaurace Čestlická 

vejmrda. Místo vánočního řízku s bramborovým salátem bude pečená 

krkovice se zelím a s variací knedlíků, ke kávě si dáme pro změnu 

švestkový koláč, ale hudba k dobré náladě (a k tanci) zůstává beze 

změny… 

redakce 



29 

 

 

Setkání v dendrologické zahradě  

(tentokrát s vůní růží) 
 

 
 

Možná nastal čas přestat mluvit o „tradiční procházce dendrologickou 

zahradou“, protože formát se proměnil… Pan Kiesenbauer seznal, že 

promlouvat k dlouhému kráčejícímu zástupu občanů dvou obcí není 

příliš efektivní, a tak nás v posledních letech usazuje do křesílek pod 

stanem (v těsné blízkosti občerstvení) a předává nám fascinující po-

znatky o rostlinách, které si předtím nastříhal do kyblíku. Letos v jeho 

zázračné nádobě budou zástupci historických i moderních průho-

nických růží, takže vůně koláčů se bude mísit s omamnou vůní růží. 

Sraz účastníků je ve čtvrtek 2. června v 17 hodin jako obvykle 

u hlavního vstupu do Dendrologické zahrady z ulice Uhříněveské. Bu-

dete vítání!  
redakce 

 

Zájezd na Vysočinu 
 

V sobotu 21. května se v dalším zájezdu vypravíme na Vysočinu. 

Nejprve se „odstěhujeme za Hliníkem“ do Humpolce – projdeme si 

uličky městského skanzenu Zichpil a centrum města. Poté se přesune-

me do nedaleké Lipnice, proslulé jak jedním z nejmohutnějších čes-

kých hradů, tak působením Jaroslava Haška, neboť právě v Lipnici 

psal svého Švejka, zemřel tu a je zde pochován  a také na hradě, který 

navštívíme, příležitostně provázel. Po odjezdu z Lipnice a návštěvě 

jednoho ze středověkých podlipnických kostelů se dostaneme do Svět-
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lé nad Sázavou, města proslulého sklářskou výrobou – právě sklu je 

věnována jedna z expozic na tamním zámku. A na cestě zpátky se za-

stavíme u nejstaršího stromu v České republice a také v malebné Ledči 

na Sázavou, které vévodí mohutný hrad na skále přímo nad řekou. 

Matouš Vanča, zastupitel 

 
 

Neváhejte s přihláškou na e-mail novakova.ivana@cestlice-obec.cz 

nebo na tel. 602 657 983. Dotovaná cena zájezdu je 250 Kč na dospě-

lého a 200 Kč na dítě do 15 let a na důchodce nad 60 let. 
 

 

 

 

 

Přehled nejbližších obecních akcí  
 

 

 čtvrtek 31. března v 17.00 hod. – jarní setkání seniorů v restauraci 

Čestlická vejmrda (náhrada za zrušenou předvánoční akci) 

 sobota 2. dubna v 9.00 hod. před obecním úřadem – Čisté Čestlice 

(úklid v rámci celorepublikového projektu „Ukliďme Česko“) – 

rukavice a pytle budou k dispozici 

 středa 6. dubna od 17.00 hod. – Malování na hrníčky – podrob-

nosti viz webové stránky knihovny 

 středa 13. dubna v 18.00 hod. – veřejné setkání s občany na obec-

ním úřadě 

 sobota 30. dubna –  od 15.00 hod. čarodějnické řádění s pro-

gramem pro děti (náhrada za Dětský den, který se vzhledem 

k zahájení rekonstrukce kabin nekoná) + od 18. hod. pálení 

čarodějnic s občerstvením a volnou zábavou –  na pozemku za 

kabinami u fotbalového hřiště; pruty na opékání špekáčků s sebou!  

 neděle 15. května od 10.00 hod. – 7. Čestlický rozběh – běžecký 

závod pro malé děti počínaje ročníkem 2009 až po ty úplně nej-

menší + kategorie pro rodiče s dětmi (in-line dráha u hřbitova) 

mailto:novakova.ivana@cestlice-obec.cz
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 středa 18. května od 18.00 hod. – sousedské povídání v kavárně 

Union nad kávou a koblihami 

 sobota 21. května – zájezd na Vysočinu – cena zájezdu 250 Kč, 

pro děti do 15 let a seniory nad 60 let 200 Kč; přihlášky na 

tel. 602 657 983 a na e-mail novakova.ivana@cestlice-obec.cz 

 čtvrtek 2. června – setkání občanů Průhonic a Čestlic v dendrolo-

gické zahradě 

 neděle 19. června –  tradiční Dobrobazar na farní zahradě  

 neděle 26. června –  velkolepá čestlická svatoprokopská pouť!  

 

 

mailto:novakova.ivana@cestlice-obec.cz
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INFORMACE OBECNÍHO ÚŘADU 
 

Pozvánka na veřejné setkání s občany  

 

Dovolujeme si všechny občany Čestlic pozvat na veřejné setkání, kte-

ré se koná ve středu 13. dubna od 18.00 hod. v budově obecního 

úřadu. Pokud vás zajímá dění v obci, její rozvoj a názory vašich sou-

sedů, přijďte se zapojit do diskuze. 
 

 
 

Konec režimu DPI pro dodávky energie 
 

Některým klientům, kteří byli převedeni k DPI (dodavateli poslední 

instance – většinou klienti Bohemia Energy), uplyne 14. dubna 2022 

šestiměsíční zákonná lhůta, ve které jim byly dodávány energie 

v tomto dočasném režimu. Pokud si  tito klienti v této lhůtě nesjedna-

jí standardní smlouvu na dodávku energií s některým dodavate-

lem na českém trhu, hrozí jim přerušení či ukončení dodávek ener-

gie, případně i vymáhání náhrady za vzniklé škody. 
 

Pokud víte  o někom v obci, kdo stále setrvává v režimu DPI (často se 

jedná o hůře orientované seniory bez rodinného zázemí), prosíme, 

abyste jim  s řešením této situace pomohli.  

 

Vlajka pro Tibet 
Dne 10. března 2022 stejně jako v minulých letech se naše obec vyvě-

šením tibetské vlajky připojila k celosvětové kampani Vlajka pro Ti-

bet, která je připomenutím 63. výročí povstání Tibeťanů proti čínské 

okupaci v roce 1959. Tento akt symbolicky vyjadřuje podporu boji za 

svobodu a právo na svébytnost utlačovaným národům a menšinám na 

celém světě, a v dnešních dnech kvůli ruské invazi na Ukrajinu do-

stává hluboce aktuální rozměr.                                                                         
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Samotěžba palivového dřeva  
 

Obec nabízí možnost samotěžby palivového dřeva v Remízu (souš-

ky, vývraty, zlomy a silné větve) – cena za m3 činí 250 Kč. Zájemci se 

mohou registrovat na obecním úřadě do 21. března. Podle počtu 

žádostí bude vyhodnoceno množství palivového dřeva na jednotlivé 

žadatele. Následně za přítomnosti našeho lesního hospodáře proběhne 

schůzka v Remízu a přidělení palivového dříví. Těžba musí být 

ukončena do 30. dubna a platbu provedou registrovaní zájemci 

před jejím započetím. Samotěžbu provádí každý zájemce sám na 

vlastní nebezpečí a obec nezajišťuje odvoz vytěženého dřeva. 

 
                      
 

Užitečné informace 
 
 

 Kontejnery na velkoobjemový odpad budou přistaveny na technic-

kém dvoře u obecního úřadu – otevřeno v pátek 18. března 13-17 

hod. a v sobotu 19. března 9–17 hod.  

 Mobilní svoz nebezpečného odpadu proběhne v sobotu 19. března 

v obvyklých časech: na návsi 11.00–11.30 hod. a u hřbitova 

v 11.30–12.00 hod.  

 Svoz bioodpadu bude zahájen ve středu 30. března a bude pokra-

čovat ve 14denním cyklu (každou středu v lichém týdnu) do konce 

listopadu. Od 20. března bude k dispozici kontejner na bioodpad 

na technickém dvoře obecního úřadu. Nevhazujte do něj prosím 

větve, které lze štěpkovat – po objednání přijedeme provést 

štěpkování s vaší asistencí na vašem pozemku! 

 Můžete si již poznamenat i termíny podzimního svozu – velkoob-

jemový odpad 7.–8. října a nebezpečný odpad 8. října 2022. 

 

                      
 



38 

 

 

 

  Poplatky za psa je třeba uhradit do konce března nejlépe bezhoto-

vostní platbou na účet obce č. 10324201/0100 (do zprávy pro pří-

jemce uveďte jméno a číslo popisné).  

 Známky na bio popelnice pro rok 2022 si prosím vyzvedněte na 

obci co nejdříve.  

 Na základě změny zákona o odpadech obec již  nevybírá poplatek 

za druhou popelnici (musely by být zpoplatněny všechny nádoby 

na odpad). 

 Od 1. dubna dochází ke změně otvírací doby hřbitova na letní re-

žim, tj. denně od 8 do 20 hod.  

 Registrace do systému zpráv SMS (zasílání aktuálních informací 

OÚ – dopravní výluky, výpadky elektřiny, ztráty a nálezy, ozna-

mování a připomínání obecních akcí atd.) je možná na obecním 

úřadě kdykoli v úředních hodinách nebo online přes registrační 

formulář na webových stránkách obce v sekci OBECNÍ ÚŘAD / 

SLUŽBY/INFO SMS   

 Na OÚ je možnost zakoupení publikace Čestlice v dějinách 

i v současnosti (200 Kč) a triček s logem obce (150 Kč). 
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Ordinace praktického lékaře: 
 

lékařka: MUDr. Eva Hošková   tel 605 851 261 
                                                     e-mail: ordinace.cestlice@seznam.cz 

                              www.mudrhoskova.cz  

Ordinační hodiny:  
pondělí 07:30–14:00           úterý     11:30–18:00 

středa   07:30–14:00                      čtvrtek  11:30–18:00  
pátek    08:00–12:00 
 

Ordinace dentální hygieny: 
 

dentální hygienička: Ing. Jana Červenková, DiS.   tel. 601 525 309 

                                                    e-mail: ordinace@pruhonicedent.cz 

                                www.pruhonicedent.cz 

Ordinační hodiny:  
středa   08:00–14:00                      čtvrtek  13:00–19:00 

pátek    08:00–14:00 
 

♣ Do doby plánovaného otevření zubní ordinace v Čestlicích (termín  

  ještě není znám) lze po dohodě s MDDr. Kýrem využívat zubní or- 

  dinaci (včetně ošetření dětí) v Průhonicích na Květnovém nám. 7,  

  tel. 267 750 705, www.pruhonicedent.cz. 
 

Doplňkové služby, 1. patro:  

Otevřeno v závislosti na aktuálně platných vládních opatřeních!  
 

♣ péče o tělo – kosmetický salon, výživové poradenství, poradna ki-   

   neziologie a Bachovy esence, poradna životního stylu a pořádání  

   kurzů – Veronika Ďörďová; na objednání – tel. 608 889 253,  

   e-mail: veronika-vizaz@seznam.cz 
 

♣ čínská medicína (diagnostika, stimulace akupunkturních bodů, fy-   

  toterapie, baňkování, moxování, dietetika) –  Ing. Martina Hezká;  

  na objednání – tel. 607 688 332, e-mail: martina.hezka@centrum.cz,  

  www.tcmvpraze.cz 

http://www.pruhonicedent.cz/
http://www.pruhonicedent.cz/
mailto:veronika-vizaz@seznam.cz
mailto:martina.hezka@centrum.cz
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INZERCE 
 

Soukromou neplacenou inzerci mohou občané Čestlic zasílat na re-

dakční e-mail. Placenou inzerci (komerční, volební) nezveřejňujeme. 
 

 

Nabízím zde v Čestlicích kompoty a marmelády z babiččiny zahrád-

ky, různé druhy ovoce a zeleniny, čalamádu. Ceny od 15 do 25 Kč. E-

mail: biokompoty@seznam.cz. 

 
 
 

                    
 

 

Adresa obecního úřadu               
Pitkovická 290          administrativa: Martina Záhoříková 

251 01 Čestlice         účetní: Jana Nováková 

         

Tel.: 272 680 707        e-mail: obec@cestlice–obec.cz 

Fax: 272 680 909        www.cestlice–obec.cz 

datová schránka: rmtbzat              účet č. 10324201/0100 
 

Úřední hodiny OÚ                       Knihovna: středa 14–18 

pondělí 8– 12 a 13–17             knihovna@cestlice-obec.cz 

středa   8– 12 a 13–18                    http://knihovnacestlice.webk.cz/ 

zastupitelé 17.30–18.30   

(po předchozí dohodě)       Hřbitov: (letní období 1.4.– 1. 11.) 

                                                        otevřeno denně 8–20 
 

hlídka Obecní policie Průhonice – tísňová linka tel. 721 356 420 

 

Vydavatel: obec Čestlice, Pitkovická 290, 251 01 Čestlice, IČ 00240125 

Redakční zpracování a příprava k tisku: Mgr. Ivana Nováková  

Příspěvky: novakova.ivana@cestlice-obec.cz, tel. 602 657 983 

Tisk: A. R. Garamond s. r. o., Belnická 758, 252 42 Jesenice 
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